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На 19 април 2017 г., сряда, от 14:00 часа, в заседателната зала на Института по 

биология и имунология на размножаването „Акад. К.Братанов” (ИБИР) се проведе 

редовно заседание на научния съвет (НС). Присъстваха: чл. кор. Румен Панков, 

чл.кор. Чавдар Славов, проф. Стефан Лолов, проф. Петя Цветкова, доц. Пламен 

Тодоров, доц. Бойко Георгиев, , доц. Милена Мурджева, доц. Цветелина Орешкова, 

, доц. Росен Стефанов, доц. Велислава Терзиева, доц. Сорен Хайрабедян, доц. 

Красимира Тодорова и доц. Теодора Данева.

Отсъстващи по уважителни причини: проф. Мария Иванова и доц. Павел Рашев.

Отсъстващи без предизвестие: акад. Богдан Петрунов и доц. Анастас Пашов.

Проф. Лолов, председател на НС, откри заседанието. Членовете на съвета са 

получили в електронен вид дневния ред и постъпилите в срок документи. Проф. 

Лолов обясни, че е включил допълнително в дневния ред предложение от доц. 

Мурджева относно малки допълнения в текста на вече гласувано решение и писмо 

от Председателя на БАН. Дневният ред беше одобрен.

~*~*~*~

По Първа точка - беше изслушан индивидуалния годишни научен отчет на 

докторантката Румяна Сусуркова. Проф. Лолов коментира, че когато се прави 

извод за две групи, не е правилно да се твърди, че би се получила разлика ако се 

увеличи бройката на наблюденията. Трябва да се анализират само получените до 

момента резултати, а не да се предсказва какво ще стане в бъдеще. Доц. Пламен 

Тодоров изказа мнение относно причините за аборт. Докторантката трябва да 

направи по-ясно класифициране на причините - неизяснени, имунологични, с 

мъжки фактор и други. Доц. Орешкова попита докторантката къде се осъщесвяват 

процесите на зреене на естествените Т регулаторни клетки и какъв е източника на 

IL-2 в тимуса, и има ли публикувани данни за такова наличие?

Докторантката благодари за забележките и отговори на поставените въпроси.

Отчетът бе приет единодушно



По Втора точка - с явно гласуване единодушно беше одобрено предложението за  

стартиране на процедура по защита на дисертационен труд на докторантката 

Силвина Запрянова. Беше представено мнението на специализираното временно 

научно звено за подходящ състав на жури. При липса на допълнителни 

предложения беше избрано научно жури в състав: проф. Нина Атанасова

(ИЕМПАМ), проф. д-р Ивета Коева (МУ - Пловдив), проф. Недка Трифонова (МУ -

София), доц. Ралица Живкова (МУ - София; резервен член); доц. Павел Рашев 

(научен ръководител); доц. Таня Димова и доц. Милена Мурджева (резервен член).

По Трета точка - НС изслуша и прие предложението на доц. В.Терзиева за 

удължаване с една година на докторантурата на Андрей Величков.

По Четвърта точка - с единодушно съгласие бяха нанесени предложените от доц. 

Мурджева поправки към приетия текст на декларация за намерение за 

присъединяване на ИБИР към "Европейска харта на изследователите и кодекс на 

поведение при техния подбор". Беше решено да се препоръча на ръководството на 

ИБИР да подпише и изпрати предложения текст на декларация.

По Пета точка - доц. Тодоров посочи конкретни факти, относно липса на 

достатъчна яснота по отношение движението на финансови средства в ИБИР. 

Подобно становище беше изказано и от други служители. С оглед подобряване на 

комуникацията с финансовата администрация на ИБИР се взе решение да се 

препоръча на ръководството да се актуализират длъжностните характеристики на 

счетоводно-финансовото звено, като се наблегне на необходимостта от умения не 

само в счетоводната сфера, но и в техническото изпълнение, като за целта 

задължително се ползва съвременен счетоводен софтуер с възможност за интернет 

банкиране и интегриран модул за ТРЗ. Подобни умения следва да станат 

задължителни както за всички настоящи, така и за всички новоназначени 

служители в този отдел.

По Шеста точка - единодушно бяха приети двете предложения на доц. Терзиева 

относно пълна отчетност на докторантските такси, както и предложението на доц. 

Мурджева за отчетност на целевите средства за докторантите, постъпили в 

бюджета на ИБИР, съгласно решение на ОС на БАН, т.2 от протокол 16/10.04.2017.

По Седма точка - проф. Лолов накратко запозна членовете на съвета с постъпилия 

финансов отчет на главния счетоводител на ИБИР. В хода на обсъждането се 

стигна до единодушното заключение, че в този си вид отчета е неприемлив, поради 

факта, че:



- формулировката по отделните разходни пера е твърде обща и неясна за членовете 

на съвета - взе се решение да се покани гл. счетоводител за коментари и 

разяснения, като в бъдеще отделните разходни пера се детайлизират, а разходите 

по отделните проекти се специфицират като такива;

- отчета е представен като текстови файл, а не като електронна таблица, което 

затруднява анализа - взе се решение гл. счетоводител чрез председателя 

предварително да представя на съвета отчета в писмен вид, за да може на 

заседанието директно да се пристъпва към обсъждане на спортните и неясни 

моменти.

По осма точка - съвета единодушно избра доц. Орешкова за представител на ИБИР 

в Експертната комисия по Програмата за подпомагане на млади учени и 

докторанти в БАН, 2017 г. Упълномощи Председателя на съвета дистанционно да 

събере, съгласува и изпрати от името на Съвета предложения за потенциални 

рецензенти по конкурса. 

Поради приключване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на НС:

проф. Стефан Лолов


